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Zápisnica  

z 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zálesie,  

konaného dňa 12.2.2020 o 18.00 hod. v Kultúrnom dome v Zálesí. 

  

 

Zasadnutie OZ oficiálne otvoril o 18:00 starosta obce Zálesie Ing. Marián Perger. Pán starosta 

privítal prítomných na zasadnutí OZ v Zálesí, ktoré zvolal v zmysle Zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je 

uznášania schopné, nakoľko zo 7 poslancov je prítomných 5. Neprítomní poslanci sú Andrej 

Klimo a Ing. Patrik Vaško. Upozornil prítomných, že zo zasadnutia sa vyhotovuje len 

zvukový záznam. Oboznámil prítomných s programom OZ. 

 

 

Program: 

 
1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Informácie starostu obce 

5. Odpovede starostu na interpelácie poslancov 

6. Námety a pripomienky občanov 

7. Interpelácie poslancov 

8. Plnenie rozpočtu za IV. Štvrťrok 2019 

9. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za IV. Štvrťrok 2019 

10. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2019 

11. Schválenie dotácií z rozpočtu obce na rok 2020 

12. Návrh rozpočtu obce Zálesie na rok 2020 a výhľadové rozpočty na roky 

2021,2022 a programový rozpočet 

13. Schválenie zmluvy o nájme pozemku na zberné miesto medzi Ing. Peter Hájik 

a obcou Zálesie 

14. Návrh zmluvy na zber šatstva medzi Ekocharita Slovensko Slovensku a obcou 

Zálesie 

15. Informácia k Zmenám a doplnkom číslo 4/2016 k územnému plánu obce Zálesie 

16. Správa o participatívnom rozpočte 2019 

17. Zrušenie Uznesenia číslo 160/12/2019 o výške úväzku hlavného kontrolóra  

18. Schválenie úväzku hlavného kontrolóra 

19. Voľby hlavného kontrolóra obce Zálesie 
20. Rôzne 
21. Záver 
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Program bol jednohlasne poslancami schválený. 

 

UZNESENIE č.167/02/2020  

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva.  

 

Za:   5   Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

 

Bod. č. 1 Voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

Za overovateľov navrhol pán starosta p. Martinu Dobrovodskú a p. Viliama Páleníka. Za 

zapisovateľa p. Silviu Seleckú. 

 

UZNESENIE č. 168/02/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí overovateľov zápisnice  v nasledovnom zložení: p. Martina Dobrovodská , p. Viliam 

Páleník. 

 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

 

 

Bod č. 2 Voľba návrhovej komisie 

 

Do návrhovej komisie pán starosta navrhol p. Michala Šlachtu, Petra Milka, p. Mariana 

Sollára 

UZNESENIE č. 169/02/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí návrhovú komisiu v nasledovnom zložení p. Michal Šlachta, p. Peter Milko, p. Marian 

Sollár 

 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:        0          poslancov 
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Bod č. 3 Kontrola plnenia uznesení 

1. Pán starosta konštatoval, že keď nemáme  kontrolóra, tak tento bod a aj ostatné s ním 

súvisiace sa vypúšťajú.  

 

2. Pán poslanec Milko vyjadril nesúhlas a myslí si, že mohol byť poverený obecný 

zamestnanec, ktorý by prečítal uznesenia, ktoré boli spravené  a konštatoval či boli alebo 

neboli splnené. 

 

Pán starosta: po konzultácii s inými kontrolórmi sa v takomto stave tieto činnosti 

nevykonávajú.  

 

3. Pán poslanec Páleník:  

 a) na iných zastupiteľstvách je bežné, že starosta hodnotí a dáva správu o plnení uznesení 

a kontrolór skontroluje plnenie uznesení. Navrhuje aby sa táto prax zaviedla, že by starosta 

robil kontrolu plnenia uznesení a následne by budúci kontrolór spätne skontroloval či  

kontrola prebehla v poriadku.  

 

b) prijali sme uznesenie 133/11/2019, kde sme rozhodli ako ma prebiehať odovzdanie funkcie 

kontrolórka, kde sa v bode „c“ žiadalo aby dosluhujúca kontrolórka ku koncu funkčného 

obdobia zodpovedala na otázky a podala správu pre obyvateľov a v bode „d“ aby agendu 

odovzdala starostovi. Pán poslanec sa pýta, či plnenie v týchto bodoch riadne prebehlo a či 

dostala pani kontrolórka zaplatené za 11/2019.  

 

Pán starosta vzhľadom na zdravotné problémy, PN a iné okolnosti odchodu kontrolórky 

okrem ochoty budúcej spolupráce s novým kontrolórom a odovzdanie informácií v súvislosti 

s agendou novému kontrolórovi nežiadal. Agendu sme prevzali. 

 

 

Bod č. 4 Informácie starostu obce 

 

 Pán starosta informoval o poslednom vývoji v obci: 

a) spor s firmou Globe ešte neskončil. Exekútorka stiahla peniaze z exekúcii a posunula 

ich oprávnenému. Na pracovnej porade sa dohodlo, že budeme v spore ďalej 

pokračovať. Budeme čakať na rozhodnutie  z najvyššieho súdu.  

b) na pozemky zberného dvora si už nárokuje majiteľ pozemkov. Dnes by mala byť 

schválená zmluva  o prenájme pozemku na nové zberné miesto. Na novom zbernom 

dvore bude oveľa prísnejší zber triedeného odpadu. Nebude už priestor na zber zelenej 

hmoty. Občania si budú musieť zabezpečiť hnedé nádoby, aby im obec zabezpečila 

vývoz tejto zelenej hmoty. V prípade vyššieho počtu týchto hnedých nádob v obci 

bude obec rokovať s AVE o ich týždennom vývoze. Na zber konárov a drevenej drte 

obec dvakrát do roka zabezpečí kontajnery. V prípade, že má niekto sad alebo má  

väčší  objem konárov je potrebné si zabezpečiť vývoz na inú skládku.  O všetkých 
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detailoch budú občania informovaní v krátkej dobe vo forme letákov, na webe, cez 

Facebook a bude všetko zosumarizované v marcových obecných novinách.  

 

- Pán poslanec Šlachta sa pýta, či má obec ešte k dispozícii kompostéry.  

- Pani Hladká oznámila, že je k dispozícii už len jeden.  Do budúca o tom budeme 

uvažovať vzhľadom na rozpočet nakoľko kompostéry máme systémom prenájmu. Dáme to do 

návrhu.  

 

- Pán starosta sme naklonení za nádoby nakoľko sa nám takto vyvezená zelená hmota 

započítava do triedeného odpadu.  

 

 

 

UZNESENIE č. 170/02/2020                                                                        

 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie informácie starostu obce.  

 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

 

Bod č. 5 Odpovede starostu na interpelácie poslancov 

 

1. Pán starosta: 

a) niektoré odpovede už poslanci majú a riešili ich na pracovnej porade. 

b) cyklo trasa – bola výzva na doplnenie drobností, ktoré sa udialo a čakáme na 

vyjadrenie. 

c) školský autobus – od BSK máme prisľúbené, že sa budú autobusy riešiť v tomto roku. 

Pán starosta to bude spolu s pani riaditeľkou ZŠ v Ivanke riešiť v priebehu marca. 

d) Interpelácia od pána poslanca Milka, že pán starosta málo komunikuje s poslancami. 

Pán starosta spolu s pánom poslancom Milkom hodnotia zlepšenie komunikácie 

a spolupráce. 

e) Kamerový systém - je skúšobná prevádzka kamier na kultúrnom dome. Čakáme na 

lepšie počasie na doplnenie zvyšných kamier v obci.  

f) Interpelácia od pána poslanca Milka kto a ako pripravuje obecné zastupiteľstvo –

obecné zastupiteľstvo pripravujeme spoločne so zamestnancami úradu. Inak aj za 

kontroly kontrolóra.  

g) Prečo prokurátor zamietol trhový poriadok – už zodpovedané. 

h) Pán starosta sa bude v budúcnosti snažiť odpovedať promptnejšie na interpelácie.  
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2. Pán poslanec Páleník sa pripomína s interpeláciou, na ktorú nedostal odpoveď. Konkrétne 

bolo na minulom zastupiteľstve v prípade bodu 7 porušené uznesenie 121 a 132 o tom, že má 

byť ku každému dokumentu doručená dôvodová správa. Nenastala žiadna náprava a teda 

podľa pána poslanca Páleníka rokovania zastupiteľstva sú netransparentné a má problém 

zorientovať sa o čom sa bude rokovať.  

Pán starosta vysvetľuje prečo nie je možná dôvodová správa k zmenám a doplnkom číslo 4 

k územnému plánu.  Momentálne v prípade územného plánu nie  je o čom rozhodovať a tým 

pádom pán starosta nevie akú dôvodovú správu má poslať. Prejavil možnosť rozhovoru na 

túto tému.  

 

 

 

UZNESENIE č. 171/02/2020                                                                        

 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie odpovede starostu na interpelácie poslancov.  

 

Za:   4  Proti:  1  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

 

Bod č. 6  Námety a pripomienky občanov 

 

1. Ploty pri Malom Dunaji 

 

Pán starosta informoval: 

- poslali sme žiadosť o informácie v zmysle zákona 211/2000 Z.z. o slobodnom 

prístupe k informáciám  

- zistili sme, že žiadne zmluvy na prenájom pozemkov nie sú  

- SVP povolili jednému obyvateľovi z nich výstavbu plotu, ale v obci sme 

žiadnu ohlasovaciu povinnosť nenašli 

- SVP hraje „mŕtveho chrobáka“ 

- komunikácia pokračuje 

- tvrdenie pána Paštéku, že má zmluvu s povodím Dunaja nie je pravdivé 

- má prísť pán z SVP a budeme mať spoločné stretnutie u nadriadeného 

v Karlovej vsi 

- Pán Farkaš doplnil informáciu, že petícia bola odovzdaná a bolo vyše 800 

podpisov 

 

2. Kto riadi obecný cintorín ako to  má byť na cintoríne usporiadané 

 

Informácie pána starostu: 

- máme návrhy ako to má byť v budúcnosti na cintoríne organizované 
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- do polovice roka by sa mala uzavrieť zmluva s nejakou spoločnosťou na 

starostlivosť o cintorín 

 

3. Či je mólo skolaudované a rozdiel v sume osvetlenia v projekte 

 

Pán starosta informoval: 

- drevená časť priamo mólo je už skolaudované a  časť s unimobunkou  bude 

kolaudovaná budúci utorok 

- o výsledku budú občania informovaný 

Pani Červenková informovala: 

- prvej etape prebehla kolaudácia móla 

- 18.2. 2020 prebehne druhá etapa kolaudácie, ktorá zahŕňa unimobunku a siete 

- v prípade osvetlenia bola prvá suma v projekte  20 tis. EUR, ale vo verejnom 

obstarávaní sme neuspeli a projekt sme museli upravovať. Osvetlenie bolo 

naprojektované vo veľkom rozsahu a vedeli sme, že toto nebudeme vedieť 

financovať z prostriedkov EÚ, tak sa urobil druhý projekt osvetlenia, ktorý 

sme dali naceniť. Finančnou komisiou bolo schválených 7600 EUR.  

 

4. Reorganizácia zberného dvoru vo väčšom rozmere 

 

Pán starosta vysvetlil: 

- menší bio odpad sa bude vyvážať cez nádoby 

- keď má niekto sad, tak toto obec nie je schopná zabezpečiť  

- je možnosť si objednať v rozumnej miere 

 

Pán poslanec Milko doplnil informáciu s možnosťou rokovania vývozu bio nádob 

v intervale raz za týždeň.  

 

5. Kto bude kontrolovať a kto to zistí, kto všetko vyváža  po lese a po poľných cestách 

bio odpad?   

 

Pán starosta: 

- v budúcnosti by mali byť fotopasce a mal by nám pomôcť aj kamerový systém 

- mala by fungovať susedská solidarita opačným spôsobom a ak to nepomôže 

treba privolať políciu 

 

 

Pán poslanec Milko vysvetlil situáciu so skládkou bio odpadu na zbernom dvore, za 

ktorú sme mohli dostať niekoľko stotisícovú pokutu. Vysvetlil ako zber bio odpadu na 

zbernom dvore zvyšuje niekoľkonásobne poplatky za vývoz komunálneho odpadu. Obrátil sa 

na občanov s otázkou s iným nápadom na riešenie situácie s bio odpadom.  Odpoveď od 

občanov bola tak ako to funguje v iných obciach, čo znamená vývoz bio odpadu 

prostredníctvom nádob.  

 

Pani Hladká poukázala na negatívny dopad vývozu bio odpadu okolitými obcami na 

náš zberný dvor.  

 

Podľa informácie pána starostu je štiepkovač na zbernom dvore skôr „hračkársky“ . Dvakrát 

do roka bude vývoz kontajnerov.  



7 

Overovatelia Martina Dobrovodská ............................................................................  
 
                          Viliam Páleník ........................................................................ 

 

 

6. Prečo sa môže medzi plasty dávať tetrapaky a kovy 

- pán starosta vysvetlil proces triedenia v triediacej firme 

- triediaca spoločnosť lepšie vytriedi takýto odpad, tie tetrapaky a kovy treba dať 

do zvlášť sáčku a môže sa do dať k plastom 

- pán starosta vysvetlil prečo je výhodnejšie triedenie do vriec ako do veľkých 

1100 l nádob v obci, do ktorých občania hádžu aj komunálny odpad 

 

7. Či budú obmedzenia pri vývoze konárov do pristavených kontajnerov 

Pán starosta informoval, že konáre musia byť popílene alebo nastrihané tak aby odvoz 

bol ekonomicky efektívny a nevyvážali sme vzduch. V prípade, že sa niekomu nebude 

do toho chcieť, bude si to musieť vyviesť napríklad do Bernolákova ku Koberovi. Ak 

bude finančný priestor, tak pouvažujeme s kúpou profesionálneho štiepkovača 

a predložíme návrh pre finančnú komisiu a komisiu, ktorá sa zaoberá odpadovým 

hospodárstvom.  

 

 

8. Cesta Poľná ulica 

Pani zástupkyňa petičného výboru: 

- citovala debatu na Facebooku, ktorá sa vytvorila po januárovej medializácii 

- obyvatelia prispeli spolu 240 tis. SK v roku 2003 a zvyšok mala dobudovať 

obec čo sa nestalo 

- po decembrovej úprave je cesta v dezolátnom stave a preto znova žiada, aby sa 

v rámci položky opravy a údržba komunikácií odviezla drť čo tam je 

a namiesto toho nech sa tam navezie a uvalcuje makadam, alebo uložia 

betónové panely alebo nech sa  s tým niečo robí 

- Pani sa pýtala na možnosť vybavenia dotácie na cestu na Poľnej ul., ktorá je 

zberná ulica? Pán starosta vysvetlil ako to funguje s dotáciami a s fondami. 

Doteraz sa s takou výzvou na dotáciu na opravu, údržbu a výstavbu obecných 

ciest nestretol. Ak sa niekto s takou stretne má ho na to upozorniť.  

- Pani sa potom pýta prečo sme sa neprihlásili na výzvu na kanalizáciu, ktorá 

bola do decembra. Pán starosta reagoval, že sa na tom pracuje. K tomu je 

potrebný projekt. Máme generel na základe, ktorého sa môže robiť projekt 

a pripomenul, že obec bola v exekúcii a nemohla sa zapájať do výziev.  

- Pani sa poukazuje, že tým pádom dostaneme peniaze od úradu vlády. Na čo 

pán starosta reagoval, že tie sme už dostali a na upozornenie od pani 

Sámelovej, že sme ich podľa čl. 3 bodu 4 písmena c mali vrátiť vysvetlil, že 

nás to stálo veľa úsilia, ale peniaze sme vrátiť nemuseli 

- Pani Sámelová tvrdí, že rozpočet obce nie je vypracovaný v súlade so zákonom 

523/2004. Načo pán starosta reagoval, že na stránke bol zverejnený na stránke 

rozpočet bol zverejnený 15 dní pred schválením a prebiehalo pripomienkové 

konanie. 

- Pani Sámelová tvrdí, že naša obec nedodržiava rozpočtovú klasifikáciu. 

Porovnala rozpočet obce Malinovo, ktorý má 18 strán rozpočtu a obec Zálesie, 

ktorá má 2 strany. A citovala zo zákona, že ak nebol rozpočet obce schválený 

do 31.12. a zaslaný na ministerstvo, tak obec musí prijať rozpočtové 

provizórium a pýta sa teda, že či je obec v rozpočtovom provizóriu.  Pán 

starosta reagoval, že sme samozrejme v rozpočtovom provizóriu a že teda 
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neviem nakoľko strán je rozpočet Malinova, ale je tiež v rozpočtovom 

provizóriu a nebral by Malinovo ako zbernú mincu. Pani Sámelová ďalej cituje 

zákon o detailnom rozpočte. Pán starosta navrhol, že pani ekonómka môže 

vysvetliť tvorbu rozpočtu. Pán Milko oznámil, že majú pripravený 

pozmeňujúci návrh na rozpočet, v ktorom žiadajú položkovito informácie 

v rozpočte.  

- Pán poslanec Milko informoval čo všetko urobil vo veci Poľnej ulice. Potom sa 

mu podarilo vytvoriť uznesenie, kde chceli prispieť 24 tis. EUR a malo sa 

urobiť stretnutie, na ktoré mal byť pán poslanec Milko pozvaný a neudialo sa 

tak. Načo pani Sámelová reagovala, že toto stretnutie mal urobiť v moci úradu 

pán starosta alebo pán poslanec. Pán Milko sa zaväzuje, že také stretnutie 

zvolá a prosí, aby bolo stretnutie konštruktívne a ľudia sa pozreli na rozpočet, 

aby neprišli na stretnutie, že tam niekto bude tvrdiť, že obec má postaviť ulice, 

lebo na to má aj keď nemá a nikam sa nepohneme.   Pani Sámelová navrhuje 

zatiaľ provizórne riešenie, ktoré dal pán poslanec Milko naceniť cez 40 tis. 

EUR. Pán starosta upresňuje, že keď bude obec realizovať cestu, tak to nemôže 

byť provizórne riešenie.  Občania z Poľnej ulice odmietajú možnosť vytvoriť 

občianske združenie a chcú, aby obec mala zodpovednosť.  

- Pán Jankovský vysvetlil prečo je dôležité odvodniť Poľnú ulicu. Kto a ako to 

má robiť.   

 

 

 

UZNESENIE č. 172/02/2020                                                                        

 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie námety a pripomienky občanov  

 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

 

Bod č. 7  Interpelácie poslancov 

 

Pán poslanec Páleník využil interpeláciu na cintorín.  Informoval o obsahu VZN 3/2016, 

ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok cintorína a vyjadril nespokojnosť s realitou. Podľa 

pána poslanca Páleníka by za plnenie prevádzkového poriadku mal byť zodpovedný pán 

starosta a obecný úrad. Tiež vyjadril nevedomosť o zámere prenajať túto záležitosť niekomu. 

Podľa jeho slov je cintorín malý, mal by to zvládnuť obecný úrad a malo by sa to od neho aj 

vyžadovať. Ďalšia pripomienka bola ohľadom rozpočtu za rok 2019, v ktorý obsahoval 

prípravu urnovej steny.  Za posledný rok urnová stena nepokročila a pán poslanec navrhol dať 
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do rozpočtu urnovú stenu aj v roku 2020 a nebolo to schválené. Pán starosta upozornil na 

zákon, ktorý vysvetlila pani Hladká, že na správu cintorína treba odbornú spôsobilosť, ktorú 

nikto z obecného úradu nemá.  Pán Páleník nevidí súvis odbornej spôsobilosti s tým čo 

povedal. Pán starosta ho vyzval nech si túto odbornú spôsobilosť spraví a môže sa riadiť 

sedliackym rozumom.  

 

Pán Páleník pripomenul, že v rozpočte za rok 2019 bol vyčlenené peniaze na dieselový 

traktor, ktorý sa nepodarilo zakúpiť a v rozpočte za rok 2020 už žiaľ zahrnutý nie je. 

 

 

 

UZNESENIE č. 173/02/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie interpelácie poslancov. 

 

Za:   5  Proti:            0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

 

Bod č. 8  Plnenie rozpočtu za IV. Štvrťrok 2019 

 

Pani poslankyňa Dobrovodská predsedkyňa finančnej komisie potvrdila prejednanie plnenia 

rozpočtu vo finančnej komisii. Výsledkom je spokojnosť s hospodárením. 

 

Pán poslanec Páleník Palenik sa chcel venovať príjmovej časti. Pripomenul sprísnenie daní a 

ocenil príjem z rozvojového poplatku. 

 

 

 

UZNESENIE č. 174/02/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie plnenie rozpočtu za IV. štvrťrok 2019 

 

Za:   5  Proti:             0  Zdržal sa:  0 poslancov 
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Bod č. 9  Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za IV. Štvrťrok 2019 

 

Pán starosta vzhľadom na to , že obec nemá hlavného kontrolóra bod č. 9 ruší.  

 

 

 

Bod č. 10 Správa o kontrolnej činnosti za rok 2019 

 

Pán starosta vzhľadom na to, že obec nemá hlavného kontrolóra bod č. 10 ruší.  

 

 

 

Bod č. 11 Schválenie dotácií z rozpočtu obce na rok 2020 

 

Pán starosta vyzval pána poslanca Milka, aby predniesol uvedený bod namiesto neprítomného 

pána poslanca Vaška.  

 

Pán poslanec Milko prezentoval informácie ohľadom dotácií z rozpočtu obce za rok 2020. 

Pôvodná suma žiadostí bola vyše 37 tis. EUR, s ktorou komisia nesúhlasila a znížila sumy 

približne o polovicu. OZ Zálesáčik mal schválených  0 EUR  a žiadal 3700 EUR na závlahu 

do škôlky. Prebehne rokovanie o prispení poslancov vo výške svojich odmien, čo je približne 

4 tis. EUR . 

 

Klub dôchodcov 2000€ 

KK OSA 1400€ 

ŠK Atletiko 7200€ 

DHZ Zálesie 2500€ 

Materské centrum TIK TAK 800€ 

Túlavé kino 0€ 

ŠK Zálesie 600€ 

Naše Zálesíčko 6300€ 

OZ Sadíme stromy 0€ 

Spirituale 400€ 

ŠK Sokol Gešajov 900€ 

Červený kríž 500€ 

 

 

Pán poslanec Milko prečítal doplňujúci návrh k uzneseniu č. 175/02/2020. 

 

Pripomienku mal pán poslanec Páleník prejavil nesúhlasný názor s dotáciou pre karate klub 

OSA, ktorý nemá  sídlo v obci a ani jej názov v názve klubu. Deklaruje, že ak sa tak neudeje 

ani do budúceho roka, tak bude zásadne proti podpore.  
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Pán poslanec Sollár vyjadril nesúhlas s vyjadrením pána poslanca Páleníka. Poukázal na 75% 

detí zo Zálesia v tomto klube a ich získané úspechy pre našu obec.  

 

Pán poslanec Milko vyjadril súhlas s podporou pre akúkoľvek športovú aktivitu v našej obci.  

 

Pán starosta tiež súhlasí s podporou karate klubu OSA.  

 

Pani Červenková po hlasovaní informovala o 10. výročí Záleskej divadelnej púte, do ktorej sa 

hlásia účinkujúci z celého sveta a opýtala sa, či si toto výročie nezaslúži pri tejto príležitosť 

vyššiu dotáciu a podľa jej názoru je hanbou obce, keď už všetci vieme o akom rozpočte sa 

bavíme a koľkí ľudia na tom pracujú.  

 

Pán Milko reagoval na otázku pani Červenkovej. Podľa informácií, ktoré sa mu dostali 

s dotáciami všetci zúčastnení boli spokojní. Podľa jeho slov je v poriadku, že ide o akciu 

presahujúcu hranice obce, ale sú ľudia, ktorí nechcú aby presahovala hranice obce. Myslí si, 

že dotácia nekončí na tejto sume a obec pomáha ako môže. Pýta sa, že keď pridajú na Záleskú 

divadelnú púť, tak komu majú zobrať. Podľa slov pani Červenkovej sa peniaze nájdu 

a prejavila ľútosť nad Poľnou ulicou.  

 

 

 

UZNESENIE č. 175/02/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje dotácie poskytnuté z rozpočtu obce Zálesie na rok 2020 a zároveň odporúča 

starostovi obce Zálesie uzavrieť zmluvy o dotáciách a vyplatiť tieto dotácie v termíne do 

ďalšieho riadneho zasadania OZ. 

 

 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

 

 

Bod č. 12 Návrh rozpočtu obce Zálesie na rok 2020 a výhľadové rozpočty na roky 2021,2022 

a programový rozpočet 

 

Pán starosta požiadal pani poslankyňu Dobrovodskú predsedníčku finančnej komisie, aby 

predložila návrh. 

 

Pani poslankyňa prezentovala vyrovnaný rozpočet na rok 2020, ktorý je s podrobnými 

položkami pripravený, bude tak aj zverejnený a budú to tak aj požadovať.  Poslanci 

vyčleňovali peniaze hlavne na projekty, ktoré bežia: 

- kamery 

- príprava wifi 
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- na údržbu ciest a dopravné značenie poslanci vyčlenili 40 tis. EUR 

- dotácia 24 tis. EUR, ktorú už spomínal pán poslanec Milko 

- projekt kanalizácie vo výške 14 tis. EUR 

- príspevok do školského klubu 

- bežné výdavky do škôlky okolo 270 tis. EUR hlavne mzdové náklady 

- rozdelené dotácie 

- sociálne služby, opatrovateľstvo 50 tis. EUR 

- mzdy na obecnom úrade 

- oprava elektroinštalácii cca 15 tis. EUR 

- bežné výdavky 

- zberný dvor 

- odpadové hospodárstvo 82 tis. EUR 

 

 

Príjmy do rozpočtu: 

- zvýšený poplatok za rozvoj, ktorý šetríme na rozvoj  

- zvýšili sa dane a približná suma  ako sa vyberie na daniach navyše by išla do 

komunikácií 

 

 

Vo finančnej komisii bol prejednaný podrobný rozpočet už schválený poslancami. Finančná 

komisia odporúča schváliť predložený návrh vyrovnaného rozpočtu, ktorý bol na strane 

príjmovej a výdavkovej v rovnakej sume a to 1016 988 EUR.  

 

Pani Červenková sa dopytovala na podielové dane. Pani poslankyňa Dobrovodská podala 

informáciu o podielových dania vyvesených na stránkach Ministerstva financií  709 183 EUR. 

Ide o prognózu.  

 

Pán starosta doplnil významnú položku pomoc seniorom a ľudom s postihnutím. Ide 

o položku, ktorú nevieme predvídať. Informoval o možných rozpočtových opatreniach podľa 

vývoja počas roka.  

 

Pán poslanec Páleník vyzdvihol výdavky na administratívu vo výške 30% a výdavky na 

vzdelávanie 30% z rozpočtu . Zastupiteľstvo uznesením požiadal aby pán starosta materiál 

kde by posúdil potrebu, organizačnú štruktúru, umiestnenie administratívy, náklady na 

zlepšenie pracovnej činnosti. Pán poslanec žiadal aby bol tento materiál predložený do 

administratívnej komisie, ale nebol predložený. Čiže nevedia zlepšiť podmienky práce 

administratíve.  

 

Pán poslanec Milko upozornil, že rozpočet bude zverejnený. Podal informácie k rozpočtu na 

komunikácie a dopravné značenie. Na komunikácie je vyčlenených 30 tis. EUR na 

rekonštrukciu a dopravné značenie 10 tis. EUR.  V obci bude treba doplniť značenie 

v hodnote 35 tis. EUR, čiže bude  to potrebné rozložiť na viacero rokov.  Nová položka 

v rozpočte je 24 tis EUR príspevok k budovaniu komunikácií. Dôchodcom bude prispievané 

50 centov na obed ak sa budú stravovať cez obec s predpokladom 3750 EUR.   

 

Pán starosta reagoval na pripomienky pána poslanca Páleníka na navýšenie miezd 

zamestnancov.  Platy zamestnancov sa zvýšili podľa zákona.  Štát  sa zbavuje činností, ktoré 

presúva na obce preto zaťažovanie zamestnancov rastie a chce zabezpečiť zastupiteľnosť 
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medzi zamestnancami. Organizačná štruktúra, ktorá je pripravená sa ešte bude meniť a preto 

ešte nie je vo finálnej verzii.  

 

Pani poslankyňa Dobrovodská má doplňujúci návrh k pripravenému uzneseniu č. 176/02/2020 

bod c.  

 

 

UZNESENIE č. 176/02/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

a) schvaľuje rozpočet obce Zálesie na rok 2020 

b) berie na vedomie výhľadové rozpočty na roky 2021-2022. 

c) žiada o dodržiavanie podrobného rozpočtu výdajov pre rok 2020, ktorý je neoddeliteľnou 

súčasťou rozpočtu.  

 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

 

 

 

Bod č. 13 Schválenie zmluvy o nájme pozemku na zberné miesto medzi Ing. Peter Hájik 

a obcou 

 

Pán starosta vysvetlil pre občanov o akú zmluvu ide.  

Pani poslankyňa Dobrovodská mala pripomienku k verzii zmluvy na pripomienkovanie, ktorá 

je odlišná od verzii v deň zastupiteľstva.  

Na žiadosť pána starostu zmenil dátum výpovednej lehoty pre prípad, že by v ďalšom 

volebnom období bol nový starosta. 

 

 

UZNESENIE č. 177/02/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje zmluvu o nájme pozemku na zberné miesto medzi Ing. Peter Hájik a obcou 

Zálesie. 

 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  
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Bod č. 14 Návrh zmluvy na zber šatstva medzi Ekocharita Slovensko Slovensku a obcou 

Zálesie 

 

Informácie o združení  a dôvod spolupráce s Ekocharita prezentoval pán poslanec Milko. 

Výhody spolupráce : 

- upracú v okolí kontajnerov, stačí ich priamo telefonicky kontaktovať 

- 6 mesačná skúšobná lehota 

Lokality na umiestnenie: pri škôlke, na Domkoch, za cintorínom a na zbernom dvore 

 

UZNESENIE č. 178/02/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje zmluvu na zber šatstva medzi Ekocharita Slovensko Slovensku a obcou Zálesie. 

 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

 

 

 

Bod č. 15: Informácia k Zmenám a doplnkom číslo 4/2016 k územnému plánu obce Zálesie 

 

Pán starosta požiadal pána Derevenca predsedu stavebnej komisie, aby informoval: 

- obec Zálesie obstaráva od roku 2016 zmeny územného plánu č. 4/2016 

- tieto zmeny a doplnky boli  začaté už uznesením predošlým obecným zastupiteľstvo 

- zadanie bolo po čase obmenené a upravené taktiež uznesením 

- dokumentácia je v súlade so zadaním a so všetkými požiadavkami, ktoré sme mali na 

spracovateľa  

- dokumentácia pôjde na prerokovanie približne 40 organizáciám 

- bude vyhlásenie verejnou vyhláškou  

- obyvatelia budú môcť pripomienkovať po dobu  30 dní 

- tieto pripomienky spracovateľ s obstarávateľom vyhodnotia a zapracujú 

- potom pôjde na Okresný úrad a keď bude súhlasiť, tak ju bude môcť schváliť obecné 

zastupiteľstvo 

- predpoklad trvania ešte asi 3 mesiace a budeme mať územný plán aktualizovaný 

 

 

Pán poslanec Páleník: 

- upozornil na vážnosť územného plánu obce  
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- je to veľmi dlhý proces, ktorý nakoniec schvaľuje obecné zastupiteľstvo  po prejednaní 

na zhromaždení občanov čo na tomto zastupiteľstve nepočul. Načo pán Derevenec 

reagoval, že pán  poslanec nemá pravdu 

- celému procesu sa treba venovať a je potrebné vedieť ako sa to vyvíja 

- on sám chodil na stretnutia, ale doteraz tomu nerozumie  

- uznesením 121 a 132 bolo požadované, aby to čo teraz pán Derevenec povedal bolo na 

papieri vopred, keď povedal, že zadanie sa menilo uznesením 

- uznesenia si nájde skontroluje či sú v súlade s tým čo odprezentoval pán Derevenec 

- pán poslanec sa v tom nevie zorientovať nakoľko nie je dôvodová správa 

- znova pripomína platnosť uznesení a o 20:12 a odchádza za účelom neúčasti na 

hlasovaní 

 

 

Pán starosta prečítal znenie uznesenia a dal hlasovať.  

 

Pán Páleník z hostí: 

- navrhuje hromadné zhromaždenie, aby bol celý materiál predstavený vlastníkom 

pozemku 

 

Pán Derevenec : 

- nie všetky veci, ktoré boli povedané sú pravda a nie všetky požiadavky sú v súlade so 

zákonom 

- jediný kto je zodpovedný ako ten proces bude pokračovať je pán obstarávateľ  

v zmysle paragrafu 2 a paragrafu stavebného zákona, ktorého máme zazmluvneného 

a ten má na starosti celý ten proces, aby bol po schválení dokument platný  

- postupy, ktoré tu boli navrhnuté nie sú v súlade so zákonom  

 

 

 

Pán starosta: 

- reaguje vzhľadom na to, že bol členom stavebnej komisie 

- územný plán sa rieši do roku 2016 

- komunikácia v tomto procese skončila vtedy, keď sa stratili záležitosti, ktoré už boli 

schválené 

- počas minulého roka sa absolvovali stretnutie s riešiteľom a veci rokmi 

prediskutované presadili ako to požadovala obec 

 

Pán Derevenec 

- obyvatelia sa budú môcť vyjadriť k tomuto materiálu. 

- ide o verejný dokument a majú na to 30 dní 

 

Pán starosta si myslí, že verejné zhromaždenie by mohlo viesť k diskusii, ktorá sa 

nebude týkať danej témy. 

 

Občania si žiadajú oboznamovaciu sms ohľadom v tejto veci. Starosta prisľúbil zaslať 

občanom informačnú sms.  
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UZNESENIE č. 179/02/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie informáciu k Zmenám a doplnkom číslo 4/2016 k územnému plánu obce 

Zálesie. 

 

Za:   4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

Jeden poslanec opustil počas rokovania rokovaciu sálu. 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie číslo 179/02/2020 celkom  : 4 poslancov. 

 

 

 

Bod č. 16 Správa o participatívnom rozpočte 2019 

 

 

Pán starosta požiadal pána poslanca Páleníka, aby predniesol správu o participatívnom 

rozpočte 2019: 

- komisia v zložení p. Páleník, p. Dobrovodská, p. Sollár, p. Klačko, ktorý odstúpil a 

prizvaná pani Emília Pokrívková a pani Zuzana Čechová 

- komisia zverejnila výzvu, zorganizovala hlasovanie a zverejnila výsledky  29.7.2019 

- celkový počet lístkov 235, platných hlasov 222 

- najviac hlasov získal projekt „Zdravá cesta“, ktorý je čiastočné zrealizovaný 

- ostatné projekty sa nezrealizovali 

- do hlasovania sa mohli zapojiť aj mladší občania od 15 – 19 rokov, ale to nevyužili 

- obecné zastupiteľstvo 11. 9.  prijalo na zasadnutí uznesenie, ktorým trvali na plnení 

participatívneho rozpočtu  

- od 1.8.-31.12.2019 z dôvodu administratívnych alebo alternatívnych neprišlo zo strany 

pána starostu, ktorý je zodpovedný za realizáciu úspešných projektov k plnej realizácii 

 

 

Problematiku participatínvneho rozpočtu prejednala administratívno – legislatívna komisia 

10.2.2020 s týmto návrhom uznesenia a navrhuje obecnému zastupiteľstvu jeho prijatie: 

 

A: OZ v nadväznosti s uznesením č. 96/9/2019 súhlasí s realizáciou projektov 

participatívneho rozpočtu 2019 v roku 2020.    

B: OZ v zmysle VZN č.3/2019 vyhlasuje Participatívny rozpočet obce Zálesie na rok 2020 

v celkovej výške 5000 euro. 

C: berie na vedomie odstúpenie pána Romana Klačka z komisie pre participatívny rozpočet 

a za členku menuje pani Emíliu Pokrívkovú. 
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D: žiada obecný úrad aby pripravil zmenu VZN č. 3/2019 o participatívnom rozpočte do 

26.2.2020 s týmito zmenami: 

1. Povinnosť fyzických osôb spolupodieľať sa na realizácii ich navrhnutého projektu 

s obcou. 

2. Projekty nenavrhujú starosta, poslanec, kontrolór a pracovník obecného úradu.     

3. Minimálne kvórum na vybratie projektu 10% z platných hlasov. Po prejednaní 

v Administratívno legislatívnej komisii a zverejnení bude návrh zaradený do programu 

nadchádzajúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Zálesie plánované na 18.3.2020.   

E: OZ vyzýva starostu a OÚ k aktívnej súčinnosti tak, aby úspešné projekty boli najneskôr do 

konca kalendárneho roku zrealizované. 

 

Pán poslanec Milko : 

- navrhoval zrušiť tento rozpočet, ale neprešlo to  medzi poslancami 

- riešenie A doplniť dotácie  pre združenia 

- riešenie B naopak dať všetko do participatívneho rozpočtu a nech ľudia rozhodnúť 

- prosím doplniť do návrhu uznesenia  do bodu d  čísla 3 Po prejednaní 

v Administratívno legislatívnej komisii a poslancami 

 

 

Pán starosta reagoval na informácie od pána poslanca Páleníka: 

- projekt škôlka bol realizovaný 

- work out ihrisko potrebuje certifikáty a dodržať rozostupy, ktoré by mala navrhnúť 

certifikovaná firma. Na tieto požiadavky reagovala pani Kocmundová, že je to nad jej 

sily.  

- kamery sa zrušili, lebo už boli 

- čo sa týka parkiet, tak situáciu skomplikovala exekúcia a pán starosta sa vzhľadom na 

danú situáciu neinvestovať do parkiet 

 

 

Pani Červenková položila pánovi poslancovi Páleníkovi otázku ohľadom zloženia 

hodnotiacej komisie. Pán poslanec Páleník informoval, že hodnotiaca komisia nebola, 

lebo hlasovali ľudia.  

 

Pani Žišková navrhuje posunutie termínov, ktoré sú hraničiace.  

 

Pani Červenková navrhuje doplniť do uznesenia konflikt záujmov.  

 

Pán Derevenec navrhuje, že ak pôjde o stavebný projekt, tak doplniť prejednanie aj so 

stavebnou komisiou. 
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UZNESENIE č. 180/02/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Berie na vedomie správu o participatívnom rozpočte 2019 

 

Za:   3  Proti:  0  Zdržal sa:  2 poslancov  

 

 

 

 

UZNESENIE č. 181/02/2020                                                                        

 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A: v nadväznosti s uznesením č. 96/9/2019 súhlasí s realizáciou projektov participatívneho 

rozpočtu 2019 v roku 2020.    

B: v zmysle VZN č.3/2019 vyhlasuje Participatívny rozpočet obce Zálesie na rok 2020 

v celkovej výške 5000 euro. 

C: berie na vedomie odstúpenie pána Romana Klačka z komisie pre participatívny rozpočet 

a za členku menuje pani Emíliu Pokrívkovú. 

D: žiada obecný úrad aby pripravil zmenu VZN č. 3/2019 o participatívnom rozpočte do 

26.2.2020 s týmito zmenami: 

4. Povinnosť fyzických osôb spolupodieľať sa na realizácii ich navrhnutého projektu 

s obcou. 

5. Projekty nenavrhujú starosta, poslanec, kontrolór a pracovník obecného úradu.     

6. Minimálne kvórum na vybratie projektu 10% z platných hlasov. Po prejednaní 

v Administratívno legislatívnej komisii, porady poslancov a zverejnení bude návrh 

zaradený do programu nadchádzajúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Zálesie 

plánované na 18.3.2020.   

E: vyzýva starostu a OÚ k aktívnej súčinnosti tak, aby úspešné projekty boli najneskôr do 

konca kalendárneho roku zrealizované. 

 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

 

 



19 

Overovatelia Martina Dobrovodská ............................................................................  
 
                          Viliam Páleník ........................................................................ 

Bod č. 17 Zrušenie Uznesenia číslo 160/12/2019 o výške úväzku hlavného kontrolóra 

 

 

Pán starosta poprosil pána poslanca Páleníka o komentár: 

- ruší pôvodnú výšku 50% úväzku aby  sa pristúpilo k novej  výške úväzku 33% 

 

 

UZNESENIE č. 182/02/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Ruší Uznesenie číslo 160/12/2019. 

 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

 

 

Bod č. 18 Schválenie úväzku hlavného kontrolóra 

 

 

UZNESENIE č. 183/02/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Určuje v súlade s § 11 ods. 4, písm. j) zákona o obecnom zriadení pracovný úväzok 

Hlavnému kontrolórovi Obce Zálesie  v rozsahu  33% 

 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov  

 

 

 

 

Bod č. 19 Voľby hlavného kontrolóra obce Zálesie 

 

Pán starosta navrhuje stanovenie termínu vyhlásenia volieb kontrolóra  24-25.3.2020. 

Pán starosta žiada o stanovenie mimoriadneho zastupiteľstva poslancami. Poslanci sa zhodli 

na termíne 1.4.2020. 

Pán poslanec Milko navrhuje uznesenie, že bude po zastupiteľstve stretnutie ohľadom 

komunikácie a dopravného značenia 1.4. 2020 o 19:30. 
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Pán starosta navrhuje dať to len ako informáciu. 

Pani poslankyňa požiadala pána Derevenca o aktualizáciu hodnotenia ciest, ktoré je 

k dispozícii od roku 2017.  

 

 

 

UZNESENIE č. 184/02/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A: Vyhlasuje voľby kontrolóra obce Zálesie na 1.4.2020. 

B: Žiada starostu, aby obvyklým spôsobom zverejnil vyhlásenie volieb. V ozname budú 

uvedené náležitosti a termín podávania prihlášok v zmysle §18a  zákona SNR č. 369/1990 o 

obecnom zriadení.       

   Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

 

Bod č. 20 Rôzne  

 

1. Pán poslanec Milko navrhuje uznesenie, že bude po zastupiteľstve stretnutie ohľadom 

komunikácie a dopravného značenia 1.4. 2020 o 19:30.   

Pán starosta navrhuje dať to len ako informáciu. Úlohou pána starostu je pozvať občanov 

Poľnej ulice a ostatných ulíc prostredníctvom webovej stránky obce a Facebooku na toto 

stretnutie. 

Pani poslankyňa požiadala pána Derevenca o aktualizáciu hodnotenia ciest, ktoré je 

k dispozícii od roku 2017 a prípravu návrhu opráv ciest na prezentáciu občanov.  

 

2.  Pán poslanec Páleník navrhuje na doplnenie do administratívno – legislatívnej komisie, 

ktorá má 6 členov doplniť členku pani Emíliu Pokrívkovú.  

 

 

 

UZNESENIE č. 185/02/2020                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí za členku Administratívno –legislatívnej komisie  pani Emíliu Pokrívkovú. 

 

  Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 
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Bod č. 21 Záver 

 

Starosta ukončil zasadanie.  

 

Overovatelia:  Martina Dobrovodská     ........................................... 
 
                          Viliam Páleník   ............................................ 
                                                                                                       
 
 
 
                                                                                                           Ing. Marián Perger  
                                                                                                            Starosta obce  
 

 


